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Darłowo, dnia 27 marca 2013 roku 
BR.0002.2.2013 

 
 
 

Protokół Nr XXX/2013 
z XXX Sesji VI kadencji Rady Gminy Darłowo 

z dnia 27 marca 2013 roku 
pod przewodnictwem  

Pana Jarosława Michalskiego – Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo  
 
 
  

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Darłowo. 
Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 1000, a zakończył o godzinie 1355. 
Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 14 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Nieobecna w chwili rozpoczęcia Pani Jolanta Janicka – Radna Rady Gminy Darłowo. 
/Lista obecności Radnych na posiedzeniu XXX sesji VI kadencji Rady Gminy Darłowo w dniu 27 marca 2013 
roku stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/  
 
W sesji udział wzięli również Sołtysi Sołectw Gminy Darłowo. 
/Lista obecności Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu/ 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Piotr Zientarski – Senator Rzeczypospolitej Polskiej;  
Pan Arkadiusz Klimowicz – Burmistrz Miasta Darłowo;  
Pan Franciszek Kupracz – Wójt Gminy Darłowo;  
Pan Radosław Głażewski – Zastępca Wójta Gminy Darłowo; 
Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo;      
Pani Małgorzata Ejsmont – Radca Prawny;  
Pani Ewa Szymczak – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie;                                                                                        
Pan Marceli Glaza – Dyrektor Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej w Dąbkach; 
Mieszkańcy Gminy Darłowo. 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu./   .                             
 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do 
powołania sekretarza obrad dzisiejszej sesji. 
Na Sekretarza obrad powołano Radnego Pana Przemysława Pociechę.  
W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych, głosując jednogłośnie:  
14 głosów za,  
0 głosów przeciw,  
0 głosów wstrzymujących. 

 
Na protokolantkę Pan Przewodniczący powołał Panią Iwonę Kowalską. 
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Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo oddał głos Panu 
Piotrowi Zientarskiemu Senatorowi Rzeczypospolitej Polskiej.  

Pan Piotr Zientarski Senator Rzeczypospolitej Polskiej powitał Władze Gminy 
Darłowo i wszystkich obecnych na sesji. Pan Senator oznajmił, że w związku z obchodami 
„Dnia Sołtysa” chciałby w takiej podniosłej i uroczystej atmosferze uhonorować wszystkich 
Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo. Pan Senator dziękując Sołtysom oznajmił, że bez ich prac 
społecznych, bez praktycznie dwudziestoczterogodzinnej służby społecznej nie może 
funkcjonować gmina, samorząd. Pan Piotr Zientarski podkreślił, że nie wszyscy chcą do „tego 
miodu się garnąć”, ponieważ jest to olbrzymi obowiązek służenia ludziom, który jest 
bezinteresownie wykonywany. Mówca nadmienił, że praca Sołtysów jest doceniana,                 
zauważana i bardzo ważna. Następnie Pan Piotr Zientarski Senator Rzeczypospolitej Polskiej 
wręczył Sołtysom Gminy Darłowo upominki.  

Pan Piotr Zientarski Senator Rzeczypospolitej Polskiej oznajmił, że Biuro Senatora 
jest do dyspozycji obywateli, można się z panem Senatorem kontaktować, a od czasu do 
czasu organizowane są dyżury. Państwo Sołtysi mogą Pana Senatora zaprosić jeśli będzie 
jakieś wydarzenie, na które Pan Senator zareaguje a ponadto chętnie spotka się ze 
społecznością wiejską. Na zakończenie wypowiedzi Pan Senator złożył obecnym życzenia 
świąteczne.   

 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo oddał głos Panu 

Arkadiuszowi Klimowicz Burmistrzowi Miasta Darłowo. 
Pan Arkadiusz Klimowicz Burmistrz Miasta Darłowo złożył obecnym życzenia 

świąteczne.   
 
W związku z udziałem Świetlic Wiejskich Gminy Darłowo w Jarmarku 

Wielkanocnym w dniach 23 i 24 marca 2013 roku w Koszalinie, gdzie zdobyły zaszczytne 
miejsca w trzech kategoriach konkursowych, Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady 
Gminy Darłowo oddał głos Panu Franciszkowi Kupracz Wójtowi Gminy Darłowo.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo poprosił Panią Justynę Pacuła-
Woźniak Inspektor Świetlic Wiejskich o przedstawienie informacji w sprawie konkursu.  

Pani Justyna Pacuła-Woźniak oznajmiła, ze w kategorii „Pisanka” świetlice 
środowiskowe wystawiły 12 prac, w kategorii „Wypiek” 14 prac, w kategorii „Palma” 11 
prac. 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo wręczył dyplom i nagrodę dla 
Świetlicy w Nowym Jarosławiu za zajecie pierwszego miejsca w kategorii „Palma”.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo wręczył dyplom i nagrodę dla 
Świetlicy w Nowym Jarosławiu za zajecie drugiego miejsca w kategorii „Wypiek”.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo wręczył dyplom i nagrodę dla 
Świetlicy w Zakrzewie za zajecie wyróżnienia w kategorii „Pisanka”.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo oznajmił, że to był Wojewódzki 
Konkurs, a ponadto ogłoszony jest Gminny Konkurs w kategorii Pisanka i Palma, którego 
rozstrzygnięcie odbędzie się jutro.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo wręczył zaproszonym gościom 
upominki od Gminy Darłowo: Panu Senatorowi Rzeczypospolitej Polskiej Piotrowi 
Zientarskiemu i Panu Burmistrzowi Miasta Darłowo Arkadiuszowi Klimowicz.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo ogłosił pięć minut 
przerwy.  

Po przerwie w sesji uczestniczyło 14 radnych Cop stanowi kworum.  
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Ad. 1.3.  
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do 

ustalenia porządku obrad, przy czym przypomniał, że proponowany porządek obrad 
wszyscy Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję.  

 
„Porządek obrad: 
1. Sprawy organizacyjne:  
1.1. Otwarcie sesji. 
1.2. Stwierdzenie quorum. 
1.3. Ustalenie  porządku obrad. 
1.4. Przyjęcie protokołu z dnia 31 stycznia 2013 roku z XXIX sesji VI kadencji Rady Gminy 
Darłowo. 
2. Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                 
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 
3. Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 
4. Interpelacje Radnych.                                                                                                                                                        
5. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na XXIX sesji Rady Gminy Darłowo oraz 
w okresie między sesjami.                                    
6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.             
7. TRYBUNA OBYWATELSKA. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
8.1. w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy Darłowo na 2014 rok środków 
stanowiących fundusz sołecki. Druk Nr 1/2013XXX 
8.2. w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2013 rok. Druk Nr 2/2013XXX 
8.3. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 
2013-2020. Druk Nr 3/2013XXX 
8.4. w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo”. Druk Nr 4/2013XXX 
8.5. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych 
odpadów. Druk Nr 5/2013XXX 
8.6. w sprawie stawek opłat za gospodarowania odpadami komunalnymi.  
Druk Nr 6/2013XXX 
8.7. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. Druk Nr 7/2013XXX 
8.8. w sprawie nawiązania współpracy ze Stowarzyszeniem Bank Żywności w Nowych 
Bielicach. Druk Nr 8/2013XXX 
8.9. w sprawie przyjęcia Programu Integracji Zawodowej i Społecznej Osób 
Niepełnosprawnych realizowanego w ramach projektu systemowego pn. „Szansa na rozwój” 
na lata 2013-2014 przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Darłowie.  
Druk Nr 9/2013XXX 
8.10. w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzenie ścieków. Druk Nr 10/2013XXX 
8.11. w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo                  
(dot. części działki nr 94 w obrębie Dąbki). Druk Nr 11/2013XXX 
8.12. w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo                    
(dot. działki nr 63 w obrębie Zagórzyn).  Druk Nr 12/2013XXX 
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8.13. w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo                 
(dot. działki nr 257/2  w obrębie Cisowo). Druk Nr 13/2013XXX 
8.14. w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo 
 (dot. działki nr 156/1 w obrębie Kowalewice). Druk Nr 14/2013XXX 
8.15. w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo               
(dot. działki nr 145 w obrębie Jeżyczki). Druk Nr 15/2013XXX 
8.16. w sprawie nabycia nieruchomości (dot. działki nr 19 w obrębie Bukowo Morskie).             
Druk Nr 16/2013XXX 
8.17. w sprawie nabycia nieruchomości (dot. działki nr 212/2 w obrębie Barzowice).  
Druk Nr 17/2013XXX 
8.18. w sprawie nabycia nieruchomości (dot. działki nr 212/4 w obrębie Barzowice).  
Druk Nr 18/2013XXX 
8.19. w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego.  
Druk Nr 19/2013XXX 
9.   Wolne wnioski. 
10. Zamknięcie obrad.” 

 
Następnie Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy 

ktoś chciałby zgłosić wniosek o zmianę porządku obrad. 
Nikt nie zgłosił zmian. 

Wobec tego Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał pod 
głosowanie porządek obrad a następnie oznajmił, że porządek obrad bez zmian został 
przyjęty przez Radę Gminy Darłowo jednogłośnie, tj:.  
14 głosów za,  
0 głosów przeciw,  
0 głosów wstrzymujących”. 
/Proponowany porządek obrad Radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na XXX Sesję Rady Gminy Darłowo. 
Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu/ 
 
Ad. 1.4. 

Przyjęcie protokołu z dnia 31 stycznia 2013 roku z XXIX sesji VI kadencji Rady 
Gminy Darłowo. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przypomniał, że 
protokół był wyłożony do wglądu w Referacie Samorządowym – Biurze Rady Gminy. Nikt 
nie zgłosił uwag do tego protokołu, wobec czego podpisał protokół bez uwag.  
Na tym punkt zakończono. 
 
Ad. 2.  

Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                   
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo oznajmił, że porządek dzisiejszych 
obrad jest obszerny, w związku z tym chociaż jest przygotowany, to postara się podać sprawy, 
które nie są objęte dzisiejszym porządkiem, a były przedmiotem działalności Wójta. 
Sprawozdanie obejmuje okres od 1 lutego 2013 roku do 27 marca 2013 roku. Pan Wójt 
podkreślił, że bardzo duże inwestycje trwają na terenie Gminy Darłowo. Są to inwestycje               
o znaczeniu strategicznym. Między innymi taką inwestycją jest inwestycja w pasie 
nadmorskim tj. ochrona brzegu, inwestycje związane z drogą nr 203, inwestycje związane                  
z wiatrakami (Odbyło się i wkrótce odbędzie się następne spotkanie z Kierownictwem od 
wiatraków, ponieważ jest bardzo dużo problemów dotyczących między innymi dalszych 
inwestycji, podatków od tych wiatraków i rozliczeń, a nie jest to sprawa prosta, a mianowicie 
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wymaga dużo czasu i wiedzy, a może sprawy nie zakończa się polubownie ale w sądach). 
Kolejną bardzo ważną inwestycją strategiczną jest budowa rurociągu gazowego w Gminie 
Darłowo do Dąbek i Bobolina (Jest to inwestycja finansowana ze środków inwestycyjnych, 
których wkład jest bardzo mały, gdyż finansowano dokumentację tego wspólnego dzieła). Pan 
Wójt nadmienił odnośnie drogi nr 203, że po świętach odbędzie się spotkanie z Panem 
Dyrektorem Krawczykiem podczas którego omówione zostaną szczegóły tej inwestycji. Pan 
Wójt oznajmił, że w minionym okresie odbyły się wydarzenia związane w Gminą Darłowo             
a dotyczące Spółki Wodno-Ściekowej. Pan Wójt nadmienił, że na dzień dzisiejszy Spółką 
zarządza Pan Starosta jako organ nadzoru. Przy tym Pan Wójt wspomniał o Walnym 
Zgromadzeniu i o fałszowaniu dokumentów. Ponadto Pan Wójt nadmienił, że odbyło się kilka 
rozpraw sądowych, że jest „ciągany” do Urzędu Skarbowego oraz o tym, że piszą o nim                      
i o Gminie w gazetach. Pan Wójt powiedział, że taka nawet negatywna promocja wpływa na 
to, że człowiek czuje się potrzebny. Pan Wójt nadmienił, że Darłowska Lokalna Grupa 
Rybacka ma dzisiaj Zarząd.      

Następnie Pan Wójt oznajmił, że w sprawach finansowych pod uwagę bierze 
perspektywy końca kadencji, czyli ten rok oraz przyszły, ponieważ finanse trzeba tak 
poukładać, żeby ten okres obsłużyć. Pan Franciszek Kupracz oznajmił Wysokiej Radzie, że 
sporządzone jest już sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Darłowo za 2012 rok,                    
w którym jest bardzo dużo cyfr i bardzo duża nadwyżka, która przeznaczona jest na spłatę 
długu. Rada będzie oceniała to na sesji absolutoryjnej. Ponadto Pan Wójt oznajmił, że 
również sporządzone są sprawozdania z wykonania planów finansowych jednostek 
budżetowych Gminy Darłowo. pan Franciszek Kupracz bardzo prosił, żeby się w owe 
sprawozdania wgłębić.  

Pan Wójt nadmienił, że została zakończona rozprawa Regionalnej Izby 
Obrachunkowej przeciwko panu Wójtowi z sprawach finansowych Gminy Darłowo. Pan 
Wójt nadmienił, że sprawa ciągnie się od wyborów, gdy był wniosek o ukaranie go kwotą 
dziesięciu tysięcy złotych, którą to jednak Wójt nie został ukarany, a została mu udzielona 
nagana i dano szansę, żeby niektóre sprawy uporządkować. Pan Wójt oznajmił, że niektóre 
sprawy są niedopięte formalnie. Chodzi o finansowanie szkół, o zamówienia publiczne,                    
o fundusz solecki i inne sprawy, które będą omawiane w ciągu najbliższych spotkań.   

Następnie Pan Wójt przedstawił kondycje finansową Gminy Darłowo. Stan konta na 
rachunku podstawowym wynosi 1 339 547,29 zł. Gmina ma możliwość uruchomienia kredytu 
bieżącego przynajmniej w wysokości miliona złotych, który od początku roku jest 
nieuruchamiany i obecnie nie wykorzystany. Natomiast wydatki do poniesienia                              
w najbliższych dniach szacuje się na 1 895 106,45 zł z tego: rata kredytu wraz z odsetkami       
577 000,00 zł, wynagrodzenia wraz z pochodnymi pracowników Urzędu Gminy  405 033,71 
zł, wynagrodzenia nauczycieli w szkołach publicznych 591 000,00 zł, różne rachunki za 
usługi i zakupy 297 072,74 zł, które płacone są na bieżąco. Dotacja dla Biblioteko Publicznej                    
w Domasławicach 25 000,00 zł.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo oznajmił, że w budżecie Gminy 
Darłowo jest dużo nowości wynikających stąd, że jest mało dotacji zarówno dla GZUP jak               
i innych jednostek. Pan Wójt wyjaśnił, że wynika to między innymi z tego, że Urząd Gminy 
przejmuje niektóre zadania.  Poza tym Pan Wójt przypomniał, że nieuregulowana jest jeszcze 
kwota dziewięciu set tysięcy złotych za wykonanie drogi na terenie Gminy Darłowo, Krupy-
Stary Jarosław. Pan Wójt powiedział, że ze strony Wojewódzkiego Zarządu Dróg jest 
propozycja, żeby ten udział w tym etapie drogi nr 203 do Dąbek, który wynosi również 
prawie dziewięćset tysięcy złotych, a także nieuregulowany jest udział w drodze Rusko-
Jeżyczki w kwocie sto sześćdziesiąt siedem tysięcy złotych. Pan Wójt nadmienił, że do tego 
wszystkiego nakłoniła się też sprawa zmniejszenia subwencji oświatowej w wysokości prawie 
czterystu tysięcy złotych.  
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Na tym punkt zakończono. 
/Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Darłowo w okresie miedzy sesjami stanowi załącznik Nr 5 do 
niniejszego protokołu/ 
/Kondycja finansowa stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 
Ad. 3.  

Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo 
między sesjami. 

Pan Franciszek Kupracz oznajmił, że wszystkie uchwały są realizowane zgodnie                    
z procedurą. Pan Wójt nadmienił, że był problem z uchwałą o zaciągnięciu pożyczki, ale 
jednak został w RIO pozytywnie załatwiony.  
/Określenie sposobu realizacji uchwał podjętych na XXIX stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 
 
Ad. 4.  

Interpelacje Radnych.    
Nikt głosu nie zabrał w tym punkcie.  
Na tym punkt zakończono. 
 

Ad. 5.  
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na XXIX sesji Rady Gminy Darłowo 

w dniu 31 stycznia 2013 roku oraz w okresie między sesjami.   
Na tym punkt zakończono. 

/Informacja w sprawie odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na XXIX sesji Rady Gminy Darłowo oraz                    
w okresie między sesjami stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/     
/Informacja w sprawie odpowiedzi wnioski zgłoszone na XXIX sesji Rady Gminy Darłowo oraz w okresie 
między sesjami stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/     

  
Ad. 6.  

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.   

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił 
sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami.  

 Na tym punkt zakończono. 
/Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo z działalności w okresie między sesjami stanowi załącznik 
nr 10 do niniejszego protokołu./    
  
Ad. 7.  
TRYBUNA OBYWATELSKA 
W tym punkcie głos zabrali: 
Pan Ryszard Michalski Mieszkaniec Gminy Darłowo zgłosił uwagi w sprawie uchwał 
dotyczących gospodarki odpadami komunalnymi. Mieszkaniec omówił ustanowione przez 
ustawodawcę propozycje metod naliczania opłat za śmieci, porównując to do cofania się do 
ubiegłej epoki. Pan Ryszard Michalski oznajmił, że proponowane wskaźniki mijają się jakby 
z sensem handlowym. Na zakończenie wypowiedzi Mówca oznajmił, że jest przeciwny takim 
rozwiązaniom.  
Pan Mieczysław Wrona Sołtys Sołectwa Nowy Jarosław poruszył temat dróg robionych 
przez firmy wiatrakowe.  
Pan Jan Górski Sołtys Sołectwa Dąbki mając na względzie dobro Gminy i zbliżające się 
święto przeprosił Pana Wójta, Państwa Radnych oraz wszystkich, którzy poczuli się urażeni. 
Mówca oznajmił, że nigdy nie kierował się chęcią pozyskania osobistych profitów. Na 
zakończenie wypowiedzi Pan Jan Górski oznajmił, że problemy Gminy skończą się wtedy, 
gdy szczerze powie się co jest ogromnym problemem gmin.  
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Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Sołectwa Cisowo zapytała jak wygląda sprawa szpitala                     
w Darłowie?  
Pani Małgorzata Żugaj Sołtys Sołectwa Wicie poinformowała, że wczoraj odbyła rozmowę 
z wykonawcą inwestycji prowadzonej z Urzędu Morskiego. Rozmowa dotyczyła możliwości 
przejazdu przez pewną drogę w miejscowości Wicie, która zarówno w części należy do 
Urzędu Morskiego jak i w części do Gminy. Pani Sołtys Sołectwa Wicie poinformowała, że 
udzieliła takiego pozwolenia niemniej jednak poprosiła o zrobienie inwentaryzacji. 
Inwentaryzacja będzie zrobiona przed wjazdem na tę drogę. Mówczyni poinformowała, że 
zadbała, żeby wykonawca dokonał naprawy tej drogi przed wjazdem. Pani Sołtys 
powiedziała, że wykonawca zobowiązał się na piśmie wyrównać drogę przed wjazdem i po 
zakończeniu prac.  
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy ktoś jeszcze 
chciałby zabrać głos w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił. Pan Przewodniczący zapytał Pana 
Wójta czy się wypowie.  
Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo odpowiedział, że tak. Pan Wójt powiedział, 
że Pan Burmistrz taki onieśmielony siedzi, że nie wie po co Pan Burmistrz tak siedzi. Pan 
Wójt powiedział, że ma z Burmistrzem taki układ jak „małżeństwo z rozsądku”, że 
współpracują i oby tak dalej było. Pan Wójt powiedział, że ta współpraca jest bardzo trudna, 
co z kolei uwarunkowane jest szeregiem spraw. Pan Wójt nadmienił, że bardzo dużo się 
dzieje w mieście zwłaszcza w rozbudowie infrastruktury drogowej, o czym mówiono latami 
niezależnie od ustroju. Pan Wójt powiedział, że te inwestycje robione są głównie dla 
mieszkańców poprzez port. Pan Wójt powiedział także, że są także robione inwestycje na 
„Ziemi Darłowskiej”. Pan Wójt przy tym podziękował Panu Burmistrzowi i życzył 
wytrwałości, żeby doprowadził do końca to wszystko. Pan Wójt powiedział, że wiadomo 
jakie są obecnie problemy w dobie kryzysu. Pan Wójt poruszył temat inwestycji 
wykonywanej na wybrzeżu Morza Bałtyckiego, która w jakiejś części jest wspólnym 
przedsięwzięciem zarówno Miasta jak i Gminy oraz Urzędu Morskiego. Pan Wójt nawiązując 
do dzisiejszego wywiadu (w radiu Koszalin) z Panem Dyrektorem Bobinem powiedział, że 
bardzo duże pieniążki przeznaczone są na ratowanie brzegu między innymi w ustce, gdzie jest 
jednostka, ponieważ tam Morze Bałtyckie zabrało już 124 metry. Pan Wójt powiedział, że ten 
proces odbywa się także u nas na wybrzeżu zwłaszcza od strony Darłowa do Kopań. Pan 
Wójt przy tym powiedział, że z inicjatywy Pani Radnej Zofii Krakowiak odbyło się spotkanie 
z przedstawicielem Urzędu Morskiego Panem Dyrektorem Bobinem. Pan Wójt powiedział, że 
Pan Dyrektor szuka jakiś rozwiązań, żeby ta inwestycja trwała, aby nie było przerw, gdyż 
jego zadaniem jest ochrona brzegów i On nie może przerwać tej inwestycji. Pan Wójt 
powiedział, że trudno powiedzieć w jaki sposób ta inwestycja wpłynie na interesy 
mieszkańców w czasie sezonu letniego. Pan Wójt powiedział, że będą jeszcze spotkania                     
i będą podczas tych spotkań omawiane problemy dotyczące stanu technicznego przejść na 
plażę. Pan Wójt zapytał Panią Małgorzatę Żugaj Sołtys Sołectwa Wicie o to czy prosiła                        
o formalną inwentaryzację stanu technicznego drogi przed inwestycją.  
Pani Małgorzata Żugaj Sołtys Sołectwa Wicie odpowiedziała, że ma notatkę zdjęciową 
stanu drogi przed inwestycją, przy czym oni zobowiązali się do naprawy także przed 
wjazdem. Pani Sołtys powiedziała, że oni planują bazę na pasie startowym na drodze do 
Jarosławca. Mówczyni powiedziała, że tam jest szeroki pas i tamtędy będą jechały bardzo 
ciężkie samochody, które będą jechały przez Barzowice, gdzie droga powiatowa jest 
całkowicie w rozsypce. Samochody te będą się kierowały przez Rusinowo i przez pas 
startowy. Tam będą dokonywali przeładunku i na przyczepy traktorów. W pierwszej wersji 
traktory miały jechać po plaży, ale piaski są ruchome i nie są w stanie tego dowieźć, więc oni 
poprosili o możliwość przejazdu drogą leśną, która należy do Urzędu Morskiego. Mówczyni 
powiedziała, że podczas tego transportu nie może dojść do tego, że będą pogłębiać istniejące 
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dziury. Pani Małgorzata Żugaj Sołtys Sołectwa Wicie powiedziała, że dążyła do tego, aby ta 
droga po zakończeniu tej inwestycji nie była w gorszym stanie jak przed inwestycją, lecz 
wręcz w lepszym.  
Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że ta sprawa wygląda podobnie 
jak z firmami wiatrakowymi, ze wykonawca zrobi swoje i pójdzie. Pan Wójt powiedział, że 
tutaj zasadnicze ustalenia ma inwestor. Pan Wójt powiedział, że ma nadzieję, że Dyrektor 
Urzędu Morskiego wspomoże Gminę w tym.  
Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że między innymi Pan Sołtys                    
z Nowego Jarosławia poruszył temat „dróg wiatrakowych”. Pan Wójt powiedział, że jest to 
problem nie tylko finansowy i czasowy, ale też stanu technicznego. Pan Wójt powiedział, że 
w związku z tymi wcześniejszymi ustaleniami będzie odbiór tych dróg a na koniec budowy 
tych farm wiatrowych te drogi mają być doprowadzone do stanu jak należy. Pan Wójt 
powiedział, że rozmawiał z panem Stachowiakiem w tej sprawie. Poza tym Pan Wójt 
powiedział, że na dzisiaj jest problem dosyć poważny, ponieważ te firmy zrobiły sobie drogi 
do tych wiatraków i nie wszystkie drogi służą naszym mieszkańcom. Pan Wójt powiedział, że 
złożył w odpowiednim czasie pismo, że zgodnie z ustaleniami należałoby jeszcze zrobić 
pewne odcinki dróg, żeby te drogi były publiczne, żeby rozwiązywały dojazd do 
miejscowości. Pan Wójt powiedział, że podany z Gminy był taki wykaz, który to oni z kolei 
do szuflady włożyli i teraz mają do tego wrócić. Pan Wójt powiedział, że wychodzi tu też 
sprawa rozliczeń podatkowych. Pan Wójt powiedział, że dzisiaj ma taki problem, że droga, 
która była budowana pod wiatraki w Cisowie ta z płyt odliczona jest przez nich jej wartość od 
wartości wiatraków, wobec czego udowadniają, że to jest koszt pośredni a nie bezpośredni                    
i samo samowolnie odliczyli od wartości podatku, także zmniejszyli podatek o wartość 
czterystu tysięcy złotych. Pan Wójt powiedział, że w związku z tym wychodzi, że za wiatraki, 
które są w obrębie Cisowa i Kopań to Gmina ma zapłacić dwadzieścia tysięcy złotych. Pan 
Wójt powiedział, że w konsekwencji występują na drogę sądową, ponieważ tek nie można 
tego zrobić, co warunkują pewne przepisy prawne. Pan Wójt powiedział, że jest problem 
zasadniczy, ponieważ odcinek drogi, która jest w Kopań do samego morza to oni zrobili 
darowiznę i Gmina ma to w umowie i oni przekazali nam tę drogę, tym bardziej, że w tej 
chwili na tej drodze jest wykonawca umocnień brzegowych, bo oni tez nasypali kamyków a te 
kamyki się rozjeżdżają. Pan Wójt powiedział, że nie może być tak, że wszyscy zrobią swoje 
roboty, zgarną kasę a my pozostaniemy z drogami takimi jakie są. Pan Wójt powiedział, że 
sprawa bardzo poważna jest i będzie prosił niektóre osoby o włączenie się do tej sprawy 
zwłaszcza sołtysów nowego i starego Jarosławia, aby byli przy odbiorach tych dróg,, bo 
niektóre sprawy mogą być niezauważone, a sołtysi zwrócą na to uwagę. Pan Wójt powiedział, 
że z kolei firmy wiatrakowe tłumacza się trudnościami finansowymi. Pan Wójt powiedział, ze 
wyliczenia były takie, że podatek od jednego wiatraka miał wynosić w granicach                      
130 000,00 zł rocznie, ale na dzisiaj nie jest tak i wychodzi w granicach 70 %. Pan Wójt podał 
ile gmina dostaje na miesiąc z tych nowych wiatraków, które zostały wybudowane:  
Barzowice 81 264 zł, Jeżyczki 45 595 zł, Dobiesław 57 770 zł, Porzecze 52 690 zł, za inną 
infrastrukturę jak położenie kabli w miejscowości Stary Jarosław to jest 11 099 zł, z Krup 
9 079 zł, z Boryszewa 4 722 zł, z nowego Jarosławia 12 193 zł. pan Wójt powiedział, że 
według Gminy są to  wartości zaniżone i aby to wszystko wyprostować potrzeba długiego 
czasu. Rzecz polega na tym, że oni założyli różne spółki i w różny sposób segregują koszty 
tych spółek. Pan Wójt powiedział, że Gmina bazuje na pozwoleniach na budowę bp każdy 
wiatrak to ma swój numer i oprócz tego jest postawiony na działce.  Pan Wójt powiedział, że 
oni wynajęli prawników, którzy się wyżywają i podali gminę do sądu za służebność. Pan 
Wójt powiedział jak RIO potraktowało tę sprawę. Pan Wójt powiedział, że firmy wiatrakowe 
liczą, że jakieś czterysta tysięcy wychodzi na ich korzyść i mówią, że nie będą się tego 
domagać. Pan Wójt powiedział, że on w to nie wierzy, bo te spółki mają swoich prezesów, 
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swoje Rady Nadzorcze i swoich prawników i za to mają płacone. Pan Wójt powiedział, że 
sprawa jest bardzo skomplikowana.  Odpowiadając w sprawie gospodarki odpadami pan Wójt 
powiedział, że podziela zdanie mówcy, bo jest to uzasadniane tym, że jest szereg 
niewiadomych, kto ma zbierać, jak ma zbierać, kto ma płacić i jak to zagospodarować. Pan 
Wójt powiedział, że gmina ma swoje wysypisko i ma GZUP i chciałaby wykorzystać to 
wszystko co do tej pory udało się osiągnąć. Pan Wójt przy tym powiedział, że czasu dużo nie 
ma bo od 1 lipca ma to wszystko już funkcjonować i dzisiaj będzie też ten temat przedmiotem 
obrad rady.   
Pan Wójt następnie odpowiedział w sprawie szpitala w Darłowie. Pan Wójt powiedział, że 
firma, która wygrała przetarg na załatwienie spraw formalnych związanych z postawieniem 
windy ma ukończone prace i zaproponowała rozwiązanie i jeszcze zostały do uzgodnienia 
szczegóły techniczne związane miedzy innymi z dojściem dla osób nie pełnosprawnych. Pan 
Wójt powiedział, że jest przy tym taka deklaracja Pana Burmistrza i Pana Starosty bo chcą 
wspólnie to zrobić. Pan Wójt powiedział, że zagospodarowanie tego całego obiektu ma służyć 
opiece zdrowotnej. Pan Wójt powiedział, że musza być spełnione wymogi i sprawa trwa.  
Pan Wójt w sprawie wystąpienia pana Górskiego powiedział, że była sprawa sądowa i pan 
Górski ma przeprosić Franciszka Kupracza. Pan Wójt powiedział, że chciałby żeby się 
szanować nawet jeśli są bardzo trudne sprawy. Pan Wójt powiedział, że jeśli chce ktoś 
wypowiadać się publicznie to żeby nie ulegał emocjom bo trzeba się szanować. Pan Wójt 
powiedział, ze podany do prokuratury jest ZNP. Poza tym Pan Wójt powiedział, że wczoraj 
było spotkanie z nauczycielami w Szkole w Dąbkach. Pan Wójt powiedział, że dowiedział 
się, że będzie protest na drodze numer 6. Pan Wójt powiedział, że takie czasy  teraz są. Pan 
Wójt powiedział, że bardzo trudne sprawy nas teraz czekają zwłaszcza finansowe. Pan Wójt 
zwrócił uwagę jak bardzo dużo inwestycji na tej Ziemi Darłowskiej trwa. Pan Wójt wskazał 
przy tym również na Burmistrza Miasta Darłowa i życzył mu dużo sił i wytrwałości. Pan 
Wójt powiedział, że rozśmieszyła go sprawa Posła Hoca i powiedział, że to jest człowiek, 
który chyba nie wie co ma robić. Pan Wójt powiedział, że pan Hoc powinien się zająć sprawą 
dlaczego gminie zmniejszono subwencję, dlaczego liczony jest podatek od wiatraków, że 
Gmina praktycznie nic z tego niema, dlaczego są inne sprawy co na szczeblu centralnym. Pan 
Wójt na temat Pana Hoca powiedział, że jego nic z tego nie zwalnia, że on jest w opozycji, bo 
powinien tam załatwiać te sprawy, bo są tam ludzie na tyle władni, żeby rozwiązać te 
problemy. Pan Wójt powiedział, że na cuda nie liczy.    
Pan Arkadiusz Klimowicz Burmistrz Miasta Darłowo podziękował za ciepłe słowa pod 
jego adresem i powiedział, że zależy im na werbalnej, słownej i konkretnej współpracy 
Gminą Darłowo. Pan Burmistrz powiedział, że chciałby namówić do współpracy w Związku 
Gmin Morskich, gdzie składka roczna to trzy tysiące złotych ale bardzo dobra współpraca do 
czego zachęca. Pan Burmistrz powiedział, że tych miejsc gdzie współpracują jest dużo i może 
być raczkowanie tych usług medycznych szpitalnych na bazie tego oddziału wewnętrznego. 
Pan Burmistrz potwierdził, że maja zarezerwowane sto tysięcy złotych w ich budżecie i wie, 
że Pan Starosta tez ma takie sto tysięcy i czekają, żeby zrobić użytek i przekazać je gminie na 
poczet tego remontu. mówca powiedział, że być może jak będzie trzeba to nie uchylą się przy 
większym zaangażowaniu bo nie ukrywa że bardzo im na tym zależy, żeby jak najszybciej 
doprowadzić do reaktywacji tych usług medycznych.  
Pan Mieczysław Wrona Sołtys Sołectwa Nowy Jarosław wnioskował o spotkanie                           
z wiatrakowcami, ponieważ łatwiej się wtedy rozmawia.  
Pan Piotr Skoczek Radny Rady Gminy Darłowo, Sołtys Sołectwa Dobiesław zapytał pana 
Burmistrza o drogę dojazdową do budynku Urzędu Gminy, który mieści się na terenie miasta, 
i wszyscy gadają przez to na pana Wójta. pan Piotr Skoczek powiedział panu Burmistrzowi, 
ze droga jest paskudna, bardzo brzydka.  
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Pan Jan Górski Sołtys Sołectwa Dąbki powiedział, że poruszane są przez ostatnie lata 
tematy, w związku z czym widzi, że nie są przygotowani do wyzwań współczesnych. Mówca 
powiedział, że o tych wiatrakach wielokrotnie wspominał, i dzisiaj dowiedzieli się wszyscy               
o tym, co cztery lata temu było mówione na tej sali. Mówca przeprosił za kolokwializm                    
i powiedział, że za chwilę wszyscy się dowiedzą jak wiatraki  wydymią  ich na szczeblu 
ustawowym i wszyscy będą wtedy szczęśliwi, że zniszczyli sobie przestrzeń Gminy. pan Jan 
Górski powiedział, że jest za energetyką wiatrową, ale niech będzie przy tym coś za coś. 
Następnie Mówca przypomniał o atomie i powiedział, że występował nie jako diaboliczny 
przeciwnik, ale jako człowiek, który przewiduje coś do przodu. Na koniec Pan Jan Górski 
powiedział do pana Wójta, że liczył na to, że jego słowo przepraszam coś w wójcie wzruszy. 
Pan Jan Górski powiedział, że jego przepraszam nie było z lęku, tylko z tego, że ma 
serdecznie dość, że jego wójt gania dzień i noc po sądach. Pan Jan Górski powiedział, że tak 
nie  może być, bo wójt musi rządzić a nie biegać ciągle po sądach. Pan Jan Górski powiedział, 
że sprawa Szkoły w Dąbkach jest ciągle sprawą otwartą. Mówca stanął w obronie Posła Hoca. 
Pan Jan Górski apelował do Wysokiej Rady o bardzo szczegółowy wgląd w problematykę 
szkoły w Dąbkach. Pan Jan Górski podkreślił, że suwerenem tego terenu jest Naród, a ni wójt 
Gminy ani Rada Gminy i ten naród coś mówi.    
Pan Jan Małecki Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że na Komisji Rewizyjnej nie 
padło nazwisko Kupracz i o synu nikt nie rozmawiał. Pan Jan Małecki powiedział, że wraz                
z panem Szymacha są w stowarzyszeniu i pan Łukasz jest ich szefem, wiec nic złego nie 
powiedzieli pod jego adresem. Pan Jan Małecki powiedział, że nie było w ogóle rozmowy na 
ten temat. Pan Jan Małecki powiedział, że na komisji był jedne wątek przy zmianach                       
w budżecie czy te czterdzieści tysięcy na szkołę w Słowinie, czy to nie powinna być uchwała 
o inwestycji.   
Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że panowie radni są                        
w stowarzyszeniu i wybrali go i to jest ich sprawa, a wybrali go jednogłośnie i to jest ich 
człowiek. Pan Wójt powiedział, że trzeba załatwia sprawy merytoryczne. Pan Wójt 
powiedział, że zbliża się sezon i jest problem w pasie nadmorskim, bo przecież niektórzy 
tylko z tego żyją. Pan Wójt powiedział, że nikt tu nie będzie szedł protestować przez Urzędem 
Morskim, tylko trzeba sie dogadać w takiej czy innej formie. Pan Wójt powiedział, że ci co 
przyjadą to praktycznie do wody a nie do nas i tak szereg spraw jest takich trudnych ale jak 
będzie się to nagłaśniać to nigdy tego się nie zrobi.  
Pan Jan Małecki Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że nie ma wpływu na to co 
pisze prasa i nie udziela wywiadów, a wręcz ich unika.  
Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że tez nie ma wpływu a piszą 
jego wypowiedzi nieautoryzowane.  
Pan Jan Małecki Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że on oraz jego Kolega Radny 
Szymacha są zwolennikami szkoły publicznej i nie ukrywają tego. Z czasem okaże się czy 
mają rację czy nie mają. Mówca powiedział, że nie ośmieliłby się mówić na temat Łukasza 
Kupracza.  
Nikt więcej nie zabrał głosu w tym punkcie.  
Na tym punkt zakończono. 
 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zaproponował 
dziesięciominutową przerwę.  
  

Po przerwie Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo oznajmił, 
że na ustawowy stan 15 Radnych w sesji uczestniczy 15 Radnych, co stanowi kworum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

(Pani Radna Jolanta Janicka przyszła na sesję) 
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Ad. 8.  
Rozpatrzenie projektów uchwał: 
 
Ad. 8.1.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy Darłowo na 
2014 rok środków stanowiących fundusz sołecki. Druk Nr 1/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy Darłowo na 2014 rok 
środków stanowiących fundusz sołecki stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/ 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                        
z uzasadnieniem. Przy tym Pan Wójt powiedział, że są to bardzo ważna sprawy i gmina jest 
po kontroli i trzeba wprowadzić zmiany.  

Radny Pan Kazimierz Kołtun Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest 
pozytywna.  

Radny Pan Jan Małecki Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że opinia 
komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie chciał zabrać głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo wobec braku głosów 

w dyskusji, zamknął dyskusję. 
W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXX/260/2013 w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy 
Darłowo na 2014 rok środków stanowiących fundusz sołecki. 
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/260/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
Ad. 8.2.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2013 rok.  
Druk Nr 2/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2013 rok stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/ 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                
z uzasadnieniem.  

Radny Pan Kazimierz Kołtun Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest 
pozytywna. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Radny Pan Jan Małecki Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że opinia 
komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

Radny Pan Józef Szymacha Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej poinformował, 
że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

Radny Pan Jan Różycki Przewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  
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Radny Pan Łukasz Staniszewski Przewodniczący Komisji Gospodarki Oświaty                         
i Kultury Fizycznej poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest 
pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrali:  
Pan Józef Szymacha Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że szukają rezerw dla 

szkół bo tyle pieniędzy brakuje, a tu na początek mają czterdzieści tysięcy na budowę szkoły 
w Słowinie. Pan radny powiedział, że nie ma nic przeciwko temu, ale później będzie 
potrzebne czterysta i czy to wystarczy?  

Pan Franciszek Kupracz Wójta Gminy Darłowo powiedział, że ta sprawa polega na 
rozbudowaniu budynku przyległego do świetlicy w Słowinie. Pan Wójt powiedział, że też 
sugerował się uwarunkowaniami ekonomicznymi i do dziś dnia żałuje, że nie przekonał Rady 
aby kupić ten budynek mieszkalny, który przylega do świetlicy, bo już było wiele okazji. Pan 
Wójt powiedział, że dlatego jest zdeterminowany, że by w Kopnicy kupić. Pan Wójt 
powiedział, że może to były za duże pieniążki, ale dzisiaj szereg spraw byłoby rozwiązanych     
i to centrum byłoby. Pan Wójt powiedział, że tam chodzi o to, by te trzy pomieszczenia 
wygospodarować. Pan Wójt powiedział, że cały koszt nabycia wraz z drogą wynosi                          
w granicach czterystu tysięcy złotych. Pan Wójt powiedział, że dzisiaj nie można szkoły 
rozliczać na zasadzie liczby uczniów, a trzeba się zastanowić czy ta szkoła jest w ogóle tam 
potrzebna. Pan Wójt powiedział, że jest tam podstawówka i żeby miała zasadność 
funkcjonowania i żeby tych uczniów było więcej i żeby można było więcej pozyskać 
subwencji to jednym z warunków jest Gimnazjum. Pan Wójt powiedział, że tam mają 
możliwość dochodzenia dzieci z sąsiedniej Gminy. Pan Wójt powiedział, że jest sześć szkół                           
i sześć szkół ma szansę być. Pan Wójt powiedział że szkoły mają koszty stałe minimalne 
wynikające z pewnych uwarunkowań.  

Pan Jerzy Krzyżanowski Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, ze dowiedział się, 
że w szóstej klasie w tej chwili jest 17 dzieci, co od razu mówi, że w Gimnazjum będzie                 
17 w pierwszej klasie. Mówca powiedział, że za rok dojdą dzieci z piątej klasy, później 
nafteny rocznik i niech te Gimnazjum będzie miało 45 dzieci to już jest bardzo dużo. Pan 
radny powiedział, że jego zdaniem to jest celowe i prawidłowe, żeby tę szkołę rozwijać.  

Pan Józef Szymacha Radny Rady Gminy Darłowo poruszył temat hali gimnastycznej 
w Dąbkach, żeby budować.  

Pan Mirosław Gałuszkiewicz Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że zamyka się 
szkoły a w Słowinie jest Szkoła Społeczne i atmosfera jest bardzo dobra. Pan Mirosław 
Gałuszkiewicz powiedział, że wójt ich jednak nie oszukał w Słowinie, ponieważ pomaga żeby 
ta szkoła istniała. Pan Mirosław Gałuszkiewicz powiedział, że nie rozumie dlaczego Dąbki 
tak protestują. Pan Mirosław Gałuszkiewicz radził, aby być radnym całej Gminy.  

Pan Józef Szymacha Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że w Kopnicy też się 
nie mieszczą i tak cały czas się brnie w tą oświatę.  

Pani Ewa Dziemieszonek Sołtys Sołectwa Rusko powiedziała, że może sponsorów 
sobie poszukają. Mówczyni powiedziała, że jest tez w Stowarzyszeniu i jest zadowolona z tej 
szkoły.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że to jest temat rzeka, ale 
trzeba patrzeć na to co dotychczas zrobili. Pan Wójt powiedział, że podobna sytuacja była ze 
szkołą w Jeżyczkach, która tez była przekreślona. Dzisiaj jest wybudowana sala gimnastyczna 
i tanio wybudowana i dana szansa, żeby ta szkoła w tym środowisku była. Pan Wójt 
powiedział, że jak przyjęli że jest sześć szkół to trzeba się tego trzymać. Pan Wójt w sprawie 
tych pomieszczeń w Słowinie powiedział, że  poprawi się też dojazd uczniów do budynku.  

Pan Jerzy Krzyżanowski Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że ostatnio napisał 
artykuł na temat szkół, gdzie sala w Jeżyczkach została zapoczątkowana w ostatniej kadencji    
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i jest już właściwie zakończona. Pan radny powiedział, że ma nadzieję, że sprawa w Kopnicy 
jest już tez rozpoczęta i ma nadzieję, że radni będą głosować za tym, żeby wybudować halę      
w Dąbkach i te pomieszczenia w Słowinie. Pan radny powiedział, że jeśli ma być te sześć 
szkół to trzeba się z tym zmierzyć.   

Pan Józef Szymacha Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że od pierwszej 
kadencji miała być i nie ma do dzisiaj.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo większością głosów 
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
1 głosie wstrzymującym, 
podjęła uchwałę Nr XXX/261/2013 w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 
2013 rok.  
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/261/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 
Ad. 8.3.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Darłowo na lata 2013-2020. Druk Nr 3/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2013-2020 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/ 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                    
z uzasadnieniem.   

Radny Pan Kazimierz Kołtun Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest 
pozytywna. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Radny Pan Jan Małecki Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że opinia 
komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

Radny Pan Józef Szymacha Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej poinformował, 
że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

Radny Pan Jan Różycki Przewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

Radny Pan Łukasz Staniszewski Przewodniczący Komisji Gospodarki Oświaty                         
i Kultury Fizycznej poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest 
pozytywna. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXX/262/2013 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Darłowo na lata 2013-2020. 
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/262/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/ 
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Ad. 8.4.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo”.  
Druk Nr 4/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo” stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 
protokołu/ 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały                                  
z uzasadnieniem. Przy tym pan Wójt podziękował różnym osobom za wszelką pomoc.  

Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Sołectwa Cisowo poruszyła sprawę bezdomnego kota, 
który był bardzo chory i pojechała z nim do weterynarza i musiała zapłacić 50,00 zł.  

Pan Kazimierz Kołtun Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że już musi wybyć na 
pogrzeb, zatem wszystkim życzy zdrowych i wesołych świąt.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że do tego tematu powróci, 
bo to dużo Gminę kosztuje zwłaszcza Kołobrzeg i to leczenie i nie można lekarzowi nakazać 
uśpienie.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że ta 
uchwała nie dotyczy tylko kotów i psów, ale mogą to także być koń, krowa i inne.  

Pan Radosław Głażewski Zastępca Wójta Gminy Darłowo powiedział, że chodzi tu o 
transportowanie tych zwierząt.  

Radny Pan Przemysław Pociecha Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Gminnej, Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały 
jest pozytywna.  

Radny Pan Jan Różycki Przewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXX/263/2013 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Darłowo”.   
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/263/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
Ad. 8.5.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów. Druk Nr 5/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług                             
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania 
tych odpadów stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/ 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że już o tym rozmawiano              
i jest tu napisane, a temat jest rzeka. Pan Wójt powiedział, że odpady są zbierane bo muszą 
być zbierane i są do tego kolorowe woreczki do segregacji.   
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Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że to jest 
taki mały regulamin.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że gmina będzie na tym 
ciągle pracowała i to są dopiero wytyczne.  

Pan Jan Małecki Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że  ma wątpliwości                     
o § 8pkt 2. Pan Radny powiedział, że w ten sposób pozbywają się dużej ilości odpadów 
komunalnych, na które zostaną podpisane umowy indywidualne z firmami odbierającymi te 
odpady i w ten sposób spadną dochody dla Gminy za śmieci.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że to się 
tyczy na przykład sklepów, które są nie zamieszkałe a wytwarzają odpady.  

Pan Radosław Głażewski Zastępca Wójta Gminy Darłowo powiedział, że na druku               
6 będzie następna uchwała, która mówi o tym, od kogo będzie pobierana opłata i w związku               
z tym istnieje ta droga zawierania indywidualnych umów.  Pan Zastępca powiedział, że ta 
opłata dotyczy tylko mieszkańców.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że nie ukrywają też, że 
rozstrzygnięcie przetargu na odbieranie tych odpadów to jest wielka niewiadoma.  

Pan Jan Małecki Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że tych firm jest sporo.  
 
Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Radny Pan Przemysław Pociecha Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Gminnej, Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały 
jest pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXX/264/2013 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów. 
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/264/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
Ad. 8.6.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stawek opłat za gospodarowania odpadami 
komunalnymi. Druk Nr 6/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie stawek opłat za gospodarowania odpadami komunalnymi 
stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/ 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz               
z uzasadnieniem przy czym powiedział, że stawki są zaproponowane po analizie 
ekonomicznej.  

Pan Ryszard Michalski Mieszkaniec Gminy Darłowo zapytał od czego te 7 zł 
miesięcznie?  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo odpowiedział, że od zdeklarowanego 
metra zużycia wody. Pan Wójt powiedział, że to już rozstrzygnięte było w poprzedniej 
uchwale.  
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Pan Ryszard Michalski prosił o dopisanie tego w tej uchwale.  
Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że już teraz nie mogą bo ta 

poprzednia uchwała te sprawy regulowała. Pan Wójt powiedział, że formalno prawnie jest to 
dobrze. pan Wójt wytłumaczy, że mieszkaniec będzie deklarował zużycie wody w danym 
okresie i wtedy rozbijane jest to na 12 miesięcy i na podstawie tego będzie to liczone.   

Pan Jan Małecki Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że czytając prasę 
wywnioskował, że nasze stawki 4,50 zł i 7,00 zł, to są jednak wygórowane stawki w naszej 
okolicy.  Pan radny posłużył się kilkoma przykładami i wyliczeniami. Pan radny podał stawki 
uchwalone w gminach z terenu byłego województwa koszalińskiego. Pan radny powiedział, 
że wszystkie te stawki są niższe niż u nas. Pan radny powiedział, że jest właściwy moment na 
zastanowienie się, czy tych stawek nie trzeba obniżyć. Mówca powiedział, że decyzję 
pozostawia Radzie.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, żeby radny postawił swój 
wniosek bo potem są konsekwencje tego a komentować to zawsze można.  

Pan Jan Małecki Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że jego intencją było 
pokazać radnym, że stawka 4,50 zł i 7,00 zł nie należy do najniższych.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo zapytał jaka jest propozycja rady na 
jaką kwotę? 

Pan Jan Małecki Radny Rady Gminy Darłowo postawił wniosek żeby za 
selektywne odpady była stawka 3,50 zł a nieselektywne 5,50 zł.  

Pani Małgorzata Żugaj Sołtys Sołectwa Wicie powiedziała, że jak po 7,00 zł, to 
dziesięć kubików, które zużywają dwie osoby to wynosi 70,00 zł, i jest to różnica miedzy 
dotychczas 14,00 zł a te 70,00 zł. mówczyni powiedziała, że do tego są jeszcze umowy 
komercyjne. Pani Sołtys sprecyzowała to co mówił pan radny Małecki.  

Pan Idzi Krawczyk Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że na Komisji Rolnictwa 
zaproponował stawkę 3,50 zł ale większość zadecydowała inaczej.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, żeby ta stawka była za 1 
m3 wody.  
W głosowaniu nad wnioskiem Radnego Małeckiego udział wzięło 14 Radnych Rady 
Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
0 głosach wstrzymujących, 
przyjęła autopoprawkę.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję i 

poddał projekt uchwały pod głosowanie z uwzględnioną autopoprawką.  
W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXX/265/2013 w sprawie stawek opłat za gospodarowania 
odpadami komunalnymi. 
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/265/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/ 
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Ad. 8.7.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości.  
Druk Nr 7/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości stanowi załącznik nr 23 do niniejszego 
protokołu/ 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                   
z uzasadnieniem. 

Pan Ryszard Michalski Mieszkaniec Gminy Darłowo powiedział, że jedyne o czym 
myśli patrząc systemowo na ten problem co  uchwałodawca przewiduje w stosunku do tych 
osób, które nie złożą takich deklaracji.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że stosuje się procedurę 
jak procedurę podatkową i wzywa się do złożenia dokumentów.  

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Radny Pan Przemysław Pociecha Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Gminnej, Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały 
jest pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrali: 
Pan Jerzy Krzyżanowski Radny Rady Gminy Darłowo zapytał pana Dyrektora GZUP 

o to czy ten trzymiesięczny okres wypowiedzenia będzie obowiązywał czy nie? 
Pan Radosław Głażewski Zastępca Wójta Gminy Darłowo odpowiedział, że według 

ustawy zakłady i jednostki budżetowe nie będą mogły zbierać śmieci w związku z tym nie 
przysługuje okres wypowiedzenia.   

Pan Jerzy Krzyżanowski Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że aby nie było tak, 
że Pan Dyrektor będzie za to ludzi ścigał.    

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXX/266/2013 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości.  
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/266/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/ 
 
Ad. 8.8.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nawiązania współpracy ze Stowarzyszeniem 
Bank Żywności w Nowych Bielicach. Druk Nr 8/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie nawiązania współpracy ze Stowarzyszeniem Bank Żywności 
w Nowych Bielicach stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/ 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                   
z uzasadnieniem i powiedział, że tego towaru Gmina dostaje 72 tony.  

Pan Jan Małecki Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że ta instytucja jest bardzo 
potrzebna i mało tego wspaniałe rzeczy tam są.  

Radny Pan Jan Różycki Przewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 
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Radny Pan Przemysław Pociecha Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Gminnej, Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały 
jest pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXX/267/2013 w sprawie nawiązania współpracy ze 
Stowarzyszeniem Bank Żywności w Nowych Bielicach. 
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/267/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/ 
 
Ad. 8.9.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Integracji Zawodowej                       
i Społecznej Osób Niepełnosprawnych realizowanego w ramach projektu systemowego 
pn. „Szansa na rozwój” na lata 2013-2014 przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej               
w Darłowie. Druk Nr 9/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyjęcia Programu Integracji Zawodowej i Społecznej Osób 
Niepełnosprawnych realizowanego w ramach projektu systemowego pn. „Szansa na rozwój” na lata 2013-2014 
przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Darłowie stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/ 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                   
z uzasadnieniem. 

Radny Pan Jan Różycki Przewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Radny Pan Przemysław Pociecha Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Gminnej, Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały 
jest pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXX/268/2013 w sprawie przyjęcia Programu Integracji 
Zawodowej i Społecznej Osób Niepełnosprawnych realizowanego w ramach projektu 
systemowego pn. „Szansa na rozwój” na lata 2013-2014 przez Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Darłowie. 
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/268/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/ 
 
Ad. 8.10.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków.  Druk Nr 10/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzenie ścieków stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz               
z uzasadnieniem, przy czym zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, że od 1 maja 
zadaniem będzie się zajmował Urząd Gminy Darłowo a nie GZUP.  
W głosowaniu nad autopoprawką udział wzięło 14 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
0 głosach wstrzymujących, 
przyjęła autopoprawkę.  

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Radny Pan Przemysław Pociecha Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Gminnej, Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały 
jest pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrali: 
Pan Jan Małecki Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że w związku z tym, że od 

1 maja będą wpłacane do Urzędu Gminy pieniążki za wodę wiec radzi wójtowi zastanowić się 
nad tym, że produkcja wody w naszej gminie oscyluje w granicach sześćset pięćdziesiąt 
tysięcy metrów sześciennych a sprzedaż wody wynosi czterysta pięćdziesiąt tysięcy metrów 
sześciennych. Pan radny powiedział, że za więcej jak połowę wody pieniądze nie wpływają 
do kasy. Pan radny powiedział, że to jest duży ubytek z którego nic nie ma. Pan radny 
powiedział, że za to otrzymano 1 754 720,00 zł, a gdyby zaoszczędzić technicznie 10 % to 
byłoby to 175 000,00 zł, a to jest dużo pieniędzy. Pan radny powiedział, że szuka się 
wszędzie tych pieniędzy jak na szkołach na drogach i dlatego pan Wójt musi rozważyć to 
dlaczego tyle wody jest. Pan Jan Małecki powiedział, że oczywiście rozumie że wójt nie jest 
za to bezpośrednio odpowiedzialny bo są do tego odpowiednie służby. Pan radny poruszył               
w związku z tym drugą sprawę, mianowicie ścieki. Pan radny powiedział, że odprowadzono 
33 910 m3 ścieków. Pan radny powiedział, że dla niego szokująca jest liczba dostawców. 
Mianowicie 202 dostawców. Pan radny powiedział, że szokujące to jest dla niego ponieważ 
gmina wydała ponad dwadzieścia milionów na kanalizację a te 202 odbiorców bardzo 
mizernie wygląda do tej sumy.   

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w tym dokumencie 
pisze o ściekach, które odprowadza i zbiera GZUP i nie obejmuje to oczyszczalni w Rusku. 
Pan Wójt powiedział, że to jest oczyszczalnia w Wiekowie i w Wiciu. Pan Wójt mówił, że 
lokowane to teraz jest w jedno miejsce. Pan Wójt powiedział o podłączeniach do kanalizacji 
w Domasławicach oraz gdzie będą dalej ciągnięte nitki.  

Pani Małgorzata Ejsmont Radca Prawny powiedziała, że zwraca uwagę na to, że 
świadczyć usługi będzie Gmina Darłowo a Urząd Gminy jest tu tylko organem pomocniczym.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo pytał czy pani mecenas pewna jest? 
 
(Pan Wiesław Moskwa Radny Rady Gminy Darłowo wychodzi z sali obrad). 
 
Pani Małgorzata Ejsmont Radca Prawny zapewniała, że świadczyć usługi ma Gmina 

Darłowo a nie urząd.  
Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo wobec tego zgłosił drugą 

autopoprawkę, aby zmienić ten zapis na Gmina Darłowo, a nie urząd Gminy.   
 
(Pan Wiesław Moskwa Radny Rady Gminy Darłowo wrócił na salę obrad). 
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Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał autopoprawkę 

pod głosowanie. 
W głosowaniu nad autopoprawką udział wzięło 14 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
0 głosach wstrzymujących, 
przyjęła autopoprawkę.  

Nikt więcej głosu w dyskusji nie zabrał.  
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXX/269/2013 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków.  
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/269/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/ 
 
(Pan Piotr Skoczek Radny Rady Gminy Darłowo zwolnił się z obrad sesji).  
 
Ad. 8.11.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. części działki nr 94 w obrębie Dąbki). Druk Nr 11/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/ 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                   
z uzasadnieniem przy czym poinformował radę o wszelkich podjętych czynnościach w tej 
sprawie.  

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Radny Pan Przemysław Pociecha Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Gminnej, Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały 
jest pozytywna.  

Radny Pan Józef Szymacha Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej poinformował, 
że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrali: 
Pan Jan Małecki Radny Rady Gminy Darłowo zapytał czy po trzech latach gdy nie 

zostanie podpisana umowa, czy gmina poniesie z tego tytułu konsekwencje? Pan radny 
zapytał czy 150 000,00 zł to brutto czy netto.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że VAT trzeba 
odprowadzić.  

Pan Jan Małecki Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że po trzech latach mogą 
jeszcze jakieś inne warunki wystąpić.  

Rada prowadziła dyskusję czy wydzierżawić na trzy lata czy na osiem lat jak jest                        
w projekcie uchwały.  
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Pan Józef Szymacha Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że wnioskodawca miał 
wielkie wizje co do tego terenu, ale tu tego nie przedstawił.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo mówił o sprawach inwestycyjnych a 
później powiedział, że wizje zawsze można mieć a potem z tego nic nie wychodzi. Pan Wójt 
powiedział, że patrzy na to co jest.  

Pani Zofia Krakowiak Radna Rady Gminy Darłowo zapytała ile ten dzierżawca ro już 
dzierżawi? 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że on to dzierżawi 
kilkanaście lat tylko sezonowo.  

Pani Zofia Krakowiak Radna Rady Gminy Darłowo powiedział, że lepiej będzie taki 
aneks do umowy wprowadzić, że jak zainwestuje to wtedy mu przedłużyć dzierżawę.  

Pan Idzi Krawczyk Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że jak później rada nie 
zgodzi się na to wiec nie ma pewności.  

Pan Jerzy Krzyżanowski Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że była ta sprawa 
już dyskutowana i omawiana. Pan radny powiedział, że jak ta uchwała dzisiaj będzie podjęta 
to niejako z urzędu traci moc zarządzenie wójta, że dzierżawi na trzy lata, bo uchwała rady 
jest wyższą instancją. Pan radny powiedział, że rada uchwala w tej chwili do 2021 roku. Pan 
Krzyżanowski powiedział, że nie sądzi aby ktokolwiek inwestował cokolwiek mając teren na 
trzy miesiące w roku nawet w okresie piętnastu lat bo to tylko trzy miesiące w roku. Po drugie 
jeżeli wydzierżawią mu na 8 lat, to człowiek przez te osiem lat na pewno będzie maił jakąś 
perspektywę aby tam inwestować i się rozwijać.   

Pan Jan Małecki Radny Rady Gminy Darłowo zapytał ile dochodu dawała rocznie ta 
przystań w Dąbkach?  

Pan Marceli Glaza Dyrektor Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej w Dąbkach 
powiedział, że około 300 000,00 zł.  

Pan Jan Małecki Radny Rady Gminy Darłowo zapytał rada za interes ubija?  
Pan Jerzy Krzyżanowski Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że Gmina nie jest 

od tego żeby zarabiać.  
Pan Jan Małecki Radny Rady Gminy Darłowo wymienił plusy tego, bo zatrudniani są 

pracownicy.  
Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że jak gmina z tego nic nie 

ma tylko ma kłopoty. GZUP ciągle musi coś włożyć w to, i ciągle jest problem                                    
z zagospodarowaniem tego terenu.  Pan Wójt powiedział, że na dzisiaj jest tak, że zawarcie 
jest umowy miedzy gminą a nim i i tak przepompownie trzeba zrobić i tak na ścieki. Pan Wójt 
powiedział, że po drugie trzeba zapanować na d tym terenem, zwłaszcza nad tą częścią, która 
zostanie i mieć perspektywy. Pan Wójt powiedział, że coś z tym trzeba zrobić. GZUP tez ma 
tam swoje czynności. Pan Wójt powiedział, że jednak za te osiem lat trochę tu wpłynie z tej 
dzierżawy.  

Pan Jerzy Krzyżanowski Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że temat był 
szeroko omawiany na komisji na której obecny był również pan Kazimierz Grzybak, który 
tam jest na miejscu i od niego padło, że generalnie rzecz biorąc przychód jaki się uzyskuje 
równa się z kosztami, czyli wychodzi się na zero.  

Pani Małgorzata Ejsmont Radca Prawny powiedziała, że uchwała jest wiążąca w tym 
sensie, że Wójt może na okres dłuższy niż trzy lata zawrzeć umowę.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo większością głosów 
11 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
2 głosach wstrzymujących, 
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podjęła uchwałę Nr XXX/270/2013 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. 
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/270/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu/ 
 
Ad. 8.12.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 63 w obrębie Zagórzyn). Druk Nr 12/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu/ 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                   
z uzasadnieniem. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Radny Pan Przemysław Pociecha Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Gminnej, Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały 
jest pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXX/271/2013 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. 
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/271/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu/ 
 
Ad. 8.13.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 257/2  w obrębie Cisowo). Druk Nr 13/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu/ 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                   
z uzasadnieniem. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Radny Pan Przemysław Pociecha Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Gminnej, Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały 
jest pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
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0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXX/272/2013 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. 
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/272/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu/ 
 
Ad. 8.14.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo  (dot. działki nr 156/1 w obrębie Kowalewice).  
Druk Nr 14/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu/ 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                   
z uzasadnieniem. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Radny Pan Przemysław Pociecha Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Gminnej, Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały 
jest pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo większością głosów 
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
1 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXX/273/2013 w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/273/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu/ 
 
Ad. 8.15.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 145 w obrębie Jeżyczki). Druk Nr 15/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu/ 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                   
z uzasadnieniem. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Radny Pan Przemysław Pociecha Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Gminnej, Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały 
jest pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
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13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXX/274/2013 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. 
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/274/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu/ 
 
Ad. 8.16.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości (dot. działki nr 19                     
w obrębie Bukowo Morskie). Druk Nr 16/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie nabycia nieruchomości stanowi załącznik nr 41 do 
niniejszego protokołu/ 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                   
z uzasadnieniem. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Radny Pan Przemysław Pociecha Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Gminnej, Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały 
jest pozytywna.  

Radny Pan Józef Szymacha Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej poinformował, 
że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXX/275/2013 w sprawie nabycia nieruchomości. 
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/275/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu/ 
 
Ad. 8.17.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości (dot. działki nr 212/2                    
w obrębie Barzowice). Druk Nr 17/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie nabycia nieruchomości stanowi załącznik nr 43 do 
niniejszego protokołu/ 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                   
z uzasadnieniem oraz kolejny projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, który uwzględniony 
jest w kolejnym punkcie obrad. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Radny Pan Przemysław Pociecha Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Gminnej, Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały 
jest pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
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Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXX/276/2013 w sprawie nabycia nieruchomości. 
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/276/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu/ 
 
Ad. 8.18.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości (dot. działki nr 212/4                   
w obrębie Barzowice). Druk Nr 18/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie nabycia nieruchomości stanowi załącznik nr 45 do 
niniejszego protokołu/ 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Radny Pan Przemysław Pociecha Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Gminnej, Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały 
jest pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw, i  
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXX/277/2013 w sprawie nabycia nieruchomości. 
Na tym punkt zakończono. 
/Uchwała Nr XXX/277/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu/ 
 
Ad. 8.19.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu 
prawnego.  Druk Nr 19/2013XXX 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego stanowi 
załącznik nr 47 do niniejszego protokołu/ 

Pan Łukasz Staniszewski Przewodniczący Komisjo Oświaty i Kultury Fizycznej Rady 
Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Radny Pan Kazimierz Kołtun Przewodniczący Komisji Gosp[odarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu poinformował o opinii komisji dotyczącej projektu uchwały. 

Radny Pan Przemysław Pociecha Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Gminnej, Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały 
jest pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrali: 
Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo podał, że art. 62 pkt 5 ustawy                           

o systemie oświaty reguluje tą sprawę. Pan Wójt powiedział, że to jest zasadnicza sprawa                       
i w tym przypadku ni stosuje się art. 59, który mówi o zamiarze likwidacji szkół. Pan Wójt 
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powiedział, że prawnie wszyscy odebrali powiadomienia. Jeśli ktoś nie odebrał fizycznie                   
a dwa tygodnie leży to powiadomienie na poczcie to prawnie jest to jako zawiadomiony.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo większością głosów 
11 głosami za, przy  
1 głosie przeciw, i  
1 głosie wstrzymującym, 
podjęła uchwałę Nr XXX/278/2013 w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia 
interesu prawnego. 
/Uchwała Nr XXX/278/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Jerzy Krzyżanowski Radny Rady Gminy Darłowo po głosowaniu powiedział, że jeden 
radny był przecie i jeden radny się wstrzymał, wiec pyta czy według tych radnych było to 
bezprawnie? Pan radny prosił aby odpowiedzieli w tej chwili, bo wójt powiedział, że jest to 
prawnie.  
Nikt więcej głosu nie zabrał.  
Na tym punkt zakończono. 
 
 
Ad. 9.  
Wolne wnioski. 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo złożył wszystkim obecnym, życzenia 
świąteczne. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo złożył wszystkim 
obecnym, życzenia świąteczne. 
 
Ad. 10.  

Zakończenie sesji. 
Wobec wyczerpania tematów ustalonego porządku obrad XXX Sesji VI kadencji Rady 

Gminy Darłowo – Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął 
obrady o godzinie 1355 w dniu 27  marca 2013 roku.  
/Dokładny przebieg sesji znajduje się w stenogramie sesji, który stanowi załącznik nr 49 do niniejszego 
protokołu./ 
Na stenogram sesji składają się dwa pliki zapisane na dysku CD oznaczone: VN850165, 
VN850166, VN850167.                                             

     Obradom przewodniczył: 
     

    Przewodniczący 
Rady Gminy Darłowo  
 
  Jarosław Michalski 

Sekretarz obrad:       
 
Radny Rady Gminy Darłowo 
 
Przemysław Pociecha 
 
 
Protokół sporządziła: 


